
Interpellation 

221127 

 

 

Till Kommunstyrelsens ordförande 

Anna Frej. 

 

Rapporterna om den globala uppvärmningens negativa effekter kommer allt tätare. 

Samtidigt misslyckas samhället på flera nivåer att ta nödvändiga beslut för att ens komma i 

närheten av de utsläppsmål som redan satts upp.  Ett systematiskt arbete på alla 

samhällsnivåer är nödvändigt för att vi ska kunna sänka våra klimatutsläpp och nå målet i 

Parisavtalet om en temperaturökning klart under 2 grader Celsius, med sikte mot max 1,5 

grader. I april 2022 beslutade kommunfullmäktige att koldioxidbudget och koldioxidbokslut 

ska upprättas för Vännäs kommun. Dessa kan bli viktiga i klimatarbetet om de 

implementeras på ett konkret sått i kommunens strategiska arbete med samhälls-, 

verksamhets- och budgetplanering. 

 

Hur ser Vännäs kommuns planering ut kring koldioxidbudget och koldioxidbokslut så att de 

blir effektiva verktyg för att nå våra gemensamma klimatmål? 

 

Krister Andersson 

Miljöpartiet de gröna 

 

 

 

 

 


